

DECEMBER 4, 2020/4 DÉCEMBRE, 2020

BOD/2020/12-04-Extension of Board and Committee Terms: The Board of Directors:

1. Acknowledging governance review deliberations at the December 2020 Board Meeting, and the decision to hold an exceptional Board meeting in March of 2021;
2. Further recognizing that discussions and related decision-making on the governance review would benefit from continuity in Board and committee membership;
3. Agrees to an extension of existing Board and committee terms expiring on December 31, 2020 to close of business April 19, 2021, with an expected launch of a call for Nominations on March 22nd, 2021.

BOD /2020/12-04- Prolongation des mandats du Conseil et des comités : Le Conseil d'administration :

1. Prenant acte des délibérations sur la revue de la gouvernance lors du Conseil d'Administration de décembre 2020 et de la décision de tenir une réunion du Conseil d'Administration exceptionnelle en mars 2021 ;
2. Reconnaissant également que les délibérations sur l'examen de la gouvernance bénéficieraient d'une continuité dans la composition du Conseil et des comités ;
3. Approuve une prolongation des mandats existants du Conseil et des comités expirant le 31 décembre 2020 jusqu'à la fermeture des bureaux le 19 avril 2021, notant le lancement prévu d'un appel à candidatures le 22 mars 2021.